



CHINA EVERBRIGHT FORTUNE FUND SERIES

中國光大富尊基金系列

-Everbright Income Focus Fund (光大焦點收益基金)

-Everbright Global Brands Fund (光大環球品牌基金)

- Everbright Hong Kong Bond Fund (光大香港債券基金)

- Everbright Greater China Opportunities Fund (光大大中華機遇基金)

Request for opt-out of electronic dissemination arrangement
(拒絕使用電子傳送方式要求)

To: China Everbright Securities (HK) Limited (the “Manager”)
致：中國光大證券（香港）有限公司（“基金經理”）

CC: ICBC (Asia) Trustee Company Limited (the “Trustee”)
工銀亞洲信託有限公司（“受託人”）

I/We*, the undersigned Unitholder(s) or Authorised Signatory(ies)**, understand that from 15 June 2021 onwards, the Manager will adopt the electronic dissemination arrangement for providing the Fund’s Product Documents to unitholders. Should I/we disagree to such arrangement and would like to receive Product Documents in paper form, I/we would indicate my/our objection by ticking the box below, and I/we can change my/our instructions at any time by sending this form to the Manager by post to 12/F, Everbright Centre, 108 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong. If the Manager receives any conflicting instructions from me/us regarding the arrangement of receiving the Fund’s Product Documents, the instructions given at the latest date shall prevail.

本人/我們*，簽名以下的單位持有人或授權簽字人**，明白基金經理將由六月十五號起採用電子傳送方式向單位持有人提供基金的產品文件。如果我/我們不同意這種安排並希望收到產品文件的印刷本，則我/我們將在下面的方框中打勾以表明我/我們的反對意見，並且我/我們可以隨時通過郵寄此通知至香港銅鑼灣希慎道 33 號利園一期 28 樓給基金經理。如果基金經理收到我/我們關於接收基金產品文件安排的任何相互矛盾的指示，則應以最新日期為準。

I/We understand that if I/we do not consent the Manager to provide the Fund’s Product Documents via electronic dissemination arrangement, I/we need to put a tick [✓] in the following box. Otherwise, I/we will be deemed to consent to receiving the Fund’s Product Documents by electronic form instead of paper form. In a subsequent opt out of electronic dissemination arrangements, such change in means of delivery will take effect within 10 Business Days after the receipt of this opt out form to the Manager.

本人/我們了解，如果本人/我們不同意基金經理通過電子傳送方式提供基金的產品文件，則本人/我們需要在下面的方框中打勾[✓]。否則，我/我們將被視為同意以電子形式（而非文件的印刷本）接收基金的產品文件。關於拒絕使用電子傳送方式的後續安排，這種交付方式的更改將在基金經理收到此拒絕使用電子傳送方式要求表格後的 10 個工作日內生效。



光大證券
EVERBRIGHT SECURITIES

CHINA EVERBRIGHT FORTUNE FUND SERIES

中國光大富尊基金系列

-Everbright Income Focus Fund (光大焦點收益基金)

-Everbright Global Brands Fund (光大環球品牌基金)

- Everbright Hong Kong Bond Fund (光大香港債券基金)

- Everbright Greater China Opportunities Fund (光大中華機遇基金)

I/We do not consent to receiving the Fund's Product Documents via electronic dissemination arrangement. 本人/我們不同意通過電子傳送方式收到基金的產品文件。

Unitholder's/Authorised Signatory(ies)'s signature(s)#

單位持有人或授權簽字人簽字

Unitholder's/Authorised Signatory(ies)'s Name(s)

單位持有人或授權簽字人簽字

Date

日期

Investor Account Number :

客戶編號 :

* Applicable to joint unitholders only. 僅適用於聯合單位持有人。

** Only applicable to unitholders who are corporates 僅適用於公司的單位持有人。